
توضیحــات فرهنگــی و تهدیــد
بیگی/مـالکیت، فعلا همچنـان بـا

زنوزی خواهد بود!

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجانشرقی در مجلس شورای اسلامی گفت: در
جلسات ماه گذشته، تصمیمات لازم در مورد وضعیت فعلی و آینده تیم

های فوتبال تراکتور و ماشینسازی تبریز اتخاذ شده است.

به گزارش اعتدال آذربایجان(اعتدال پرس)، محمدحسین فرهنگی اظهار
کرد: در این جلسات در مورد وضعیت حال حاضر تراکتور که در  مالکیت
آقای زنوزی است، تصمیم بر این شد که مالکیت وی ادامه داشته باشد
و منابع مالی برای بازکردن پنجره نقل و انتقالات و همچنین تقویت

تیم اختصاص یابد که این منابع تامین شده است.

وی در مورد آینده این تیم ها و نحوه واگذاری آنها نیز گفت: با
توجه به اینکه فرآیند انتقال این ۲ باشگاه فرهنگی – ورزشی، زمان
بر است از این رو این کار در بین ۲ فصل انجام خواهد شد و مالکیت

فعلی نیز اقدامات مربوط به این امر را انجام می دهد.

فرهنگی به جلسه نمایندگان آذربایجان شرقی در مجلس در وزارت صمت
اشاره کرد و گفت: در این جلسه در مورد شکل گیری شرکت مستقل مس
آذربایجان بحث و تبادل نظر می شود که در صورت نهایی شدن، هم
موضوع انتقال و هم بحث حمایت از تیم ها به طور ریشه ای حل می شود

و دیگر کاری به شرکت ملی مس نخواهیم داشت.

وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۲ هیات اجرایی برای نقل و انتقال و
استقلال شرکت مس آذربایجان و مدیریت شرایط فعلی فعال هستند و بیش
از همه استاندار آذربایجان شرقی در جریان امور قرار دارد و پیگیر

موضوع است.

فرهنگی به اولویت های هیات اجرایی مدیریت شرایط فعلی اشاره کرد و
گفت: باز کردن پنجره و انجام تعهدات قبلی و نیم فصل دوم تیم های
تراکتور و ماشین سازی، از مهم ترین اولویت های این هیات است و
طبق گفته استاندار آذربایجان شرقی، منابع مالی دیروز در اختیار
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استان قرار گرفته و باز شدن پنجره تیم و جذب بازیکنان جدید ظرف
همین ماه انجام خواهد شد.

تغییر اسم باشگاه مطرح نیست

وی به بازی دیروز تراکتور و گل گهر اشاره کرد و گفت: این بازی
نشان داد که آرامش بر تیم حاکم شده و باید تلاش کنیم این آرامش

تقویت شود.

فرهنگی همچنین به موضوعات و اخبار مطرح شده در مورد تغییر اسم و
رقم نقل و انتقال تراکتور در فضای مجازی اشاره کرد و گفت: در
جلسات برگزار شده چنین مواردی مطرح نشده و با توجه به اینکه شرکت
ملی مس تابع دولت است، از این رو دولتمردان سطح بالا، در این مورد

توافق کرده اند.

ورود استاندار به ماجرای توقف انتقال از سوی یکی از مالکان قبلی 

نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس شورای اسلامی همچنین
به مشکلات متعدد در موضوع انتقال مالکیت تراکتور اشاره کرد و گفت:
یکی از مالکان قبلی تراکتور حکم توقف انتقال را گرفته بود که با
ورود استاندار این مشکل برطرف شد و در مورد ماشین سازی نیز، چنین

مواردی وجود دارد.

فرهنگی افزود: انسجام و همبستگی خوبی در ارتباط با موضع انتقال
مالکیت تراکتور و ماشین سازی بین مسئولان استان و نمایندگان مجلس
وجود دارد و بیشتر مشکلات مطرح شده در رسانه ها، با برگزاری یک
جلسه برطرف می شود و استاندار آذربایجان شرقی با روحیه جدی،

پیگیر رفع مشکلات این دو تیم است.

وی با بیان اینکه به آینده خوشبین است، گفت: گذر از شرایط فعلی
مهم ترین موضوعی است که باید روی آن تمرکز کنیم و موضوع انتقال
را باید پس از اتمام رقابت های فصل جاری انجام دهیم.  تصمیمات
گرفته شده و منابع تعریف شده برای رفع مشکلات۲ تیم تراکتور و
ماشین سازی بوده و جلسات گذشته و پیش رو، برای رفع مشکلات آنهاست.

در انتقال مالکیت باشگاه تراکتور دغلکاری میکنند/ وزیر صمت را
استیضاح میکنیم

احمدعلیرضا بیگی، نماینده تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس نیز در
همین راستا گفت: نامه معاون وزیر صنعت و معدن در خصوص تشکیل



هلدینگ در شرکت ملی صنایع مس حکایت از عدم ایفای تعهدات وزیر در
تشکیل شرکت مس آذربایجان دارد. باتوجه به اینکه شرکت ملی مس
ایران یک بنگاه اقتصادی خصولتی است دیگر نمیتواند عنوان ملی بودن
را نظیر شرکت ملی نفت یا شرکت ملی گاز و امثالهم را یدک بکشد و
عدم تحقق مطالبات مردم آذربایجان و کارکرد غیر عادلانه در فراهم
کردن فرصت برای استان اذربایجان شرقی با این تفاسیر همچنان ادامه

خواهد داشت.

وی افزود: این نامه به هیچ عنوان از تفکیک صحبتی به میان نیاورده
است و تنها حکایت از تشکیل لایهبندی جدیدی مینماید که همچنان
سیاست گذاری در توسعه، سرمایه گذاری و اشتغال را در اختیار خواهد

داشت.

بیگی گفت: کما اینکه در جلسه دیروز وزارت صمت خبری از تحقق
تعهدات نبود و موضوعاتی نظیر سهم آذربایجان از شرکت ملی مس در
سرمایه گذاری و انجام مسئولیتهای اجتماعی که انتقال مالکیت
باشگاه تراکتور بخشی از آن محسوب میشود مورد توجه مسئولین از

جمله وزیر صمت قرار ندارد.

وی در پایان تاکید کرد: مردم عزیز بدانند موضوع انتقال مالکیت
باشگاه تراکتور به شرکت ملی مس دچار مغلطه و دغلکاری شده است، و
سطح موضوع از انتقال مالکیت به باز شدن پنجره این تیم تنزل پیدا
کرده است که این یعنی استمرار بی سر وسامانیهای گذشته و
دنبالهدار شدن ناکامیها. عدم تحقق مطالبات ما، واکنش نمایندگان

مجمع آذربایجانشرقی در استیضاح وزیر را به دنبال خواهد داشت.


